
Styrelsens svar på motionen om att återgå till ett riktigt sätt att rösta 
 
Styrelsen ställer sig något frågande till motionen då det av motionären föreslagna sättet att 
rösta redan används av samfälligheten sedan tidernas begynnelse.  
 
På våra stämmor delas det ut röstkort med olika färger och andelar noterade. Dessa röstkort 
med andelar används sedan vid frågor av ekonomisk betydelse (nästan alla frågor) om 
någon medlem begär det. Styrelsen håller även koll så att röstberättigade har betalt sina 
avgifter och att ingen fastighetsägare får för många andelar vid omröstningar. 
 
Styrelsens förslag till motionären är att det kanske är enklare att förstå samfällighetens 
förvaltning om man deltar och bidrar på ett konstruktivt sätt enligt de skyldigheter och 
rättigheter man åtnjuter som medlem. 
 
Styrelsen yrkar avslag på motionen. 


